

spa by CLARINS



INTERCONTINENTAL®
GENÈVE

“

Prendre du temps pour s'offrir un soin du visage ou du corps n'est plus un luxe mais une nécessité de la vie contemporaine. Aujourd'hui, être bien dans sa tête, ça commence par bien s'occuper de soi. Chez Clarins, depuis toujours, notre mission est d'assurer votre bien-être et de mettre votre beauté en valeur.”

“Taking time for a Facial or Body Treatment is not a luxury but a necessity in today's world. Nowadays, feeling good begins by taking care of yourself. At Clarins, our mission has always been to ensure your well-being and enhance your beauty.”

Dr. Olivier Courtin-Clarins
Directeur Général de Clarins
Clarins Managing Director



Genève.

Dotée d'une pittoresque Vieille-Ville et prisée pour son chocolat et son savoir-faire horloger, Genève est l'une des villes européennes les plus influentes, tant sur le plan politique que culturel. L'ONU, l'OMS et la Croix Rouge ont toutes trois un siège dans cette cité cosmopolite qui se prête aisément à tous types de séjours.

Idéalement situé dans une oasis de calme dans le quartier diplomatique, l'InterContinental***** offre des vues imprenables sur le Lac Léman et le Mont-Blanc. Découvrez des saveurs surprenantes, créées par la combinaison de produits locaux et de saison, au restaurant Woods. Sirotez des cocktails rétro au Bar Les Nations et vivez une expérience de détente ultime au Spa by Clarins. De mai à septembre, profitez de notre piscine extérieure chauffée entourée d'un jardin luxuriant, d'un restaurant et un bar.

Geneva.

With its picturesque Old Town, renowned for its delicious chocolate as well as its watchmaking expertise, Geneva is one of Europe's most influential cities, both politically and culturally. The United Nations, WHO and the Red Cross all have their headquarters in this cosmopolitan city, a great place to stay for a wealth of different reasons.

Ideally located on an oasis of calm in the diplomatic district, InterContinental Genève offers elegantly designed rooms and suites with breathtaking views on the Geneva lake and the Mont-Blanc. Clever combinations of seasonal and local products await you at Woods restaurant. Sip retro cocktails at Bar Les Nations and experience the ultimate relaxation at our Spa by Clarins. From May to September enjoy our heated outdoor pool surrounded by a lush garden, a restaurant, and bar.



Lumière, pureté et sérénité.

A l'intérieur de cet hôtel prestigieux se cache le Spa by Clarins. Savourer l'instant présent grâce à l'expérience des soins Clarins dans une atmosphère zen et raffinée pour un moment de détente inoubliable.

Une méthode exclusive 100% manuelle, des formules ultra-performantes concentrées en extraits de plantes, des moments uniques et sensoriels à chaque fois renouvelés.

La gamme de soins et de traitements sont fidèles au principe fondamental de Clarins : traiter la peau avec douceur avec des gestes fluides, des pressions bien régulières, sans jamais provoquer de déplacements des tissus.

5 salles de soins et un espace soin du cheveu, un accès à l'espace sauna et hammam et une salle de repos font de cet espace une escale beauté et bien-être incontournable au cœur de Genève.

Une salle pour deux est aussi à votre disposition pour partager votre moment de détente avec un(e) ami(e) ou votre compagnon/compagne.

Light, purity and serenity.

Inside this prestigious hotel lies the Spa by Clarins. Enjoy the experience of a Clarins Treatment in a Zen-like and sophisticated ambiance for an unforgettable moment of relaxation.

An exclusive 100% manual method, high-performance formulas with a high concentration of plant extracts and a unique, sensorial experience every time.

Spa by Clarins offers many choice of care and surement faithful to the fundamental principle of Clarins : treat the skin gently with fluid manoeuvres, regular pressure, without causing tissues displacements.

With 5 treatment rooms and a hair care room, the Spa by Clarins at Hotel InterContinental Geneva combines both aromatherapy and herbal medicine in a wide choice of care for the wellbeing of the face and of the body.

A couple treatment room is also available to share your moment with a friend or your partner.

Carte des soins. Treatments List.

10 : Les Soins Signature Visage

14 : Les Soins Signature Corps

16 : Les Massages Clarins

18 : Le Business Beauty Bar by Chado

20 : Les Soins by Chado pour Elle

21 : Les Soins by Chado pour Lui

22 : Les Massages Signature Deep Nature

24 : Sport & coaching

26 : La Beauté des Mains et des Pieds

27 : Les Épilations

28 : Mon 1^{er} Spa

30 : Spa Attitude

10 : Signature Facial Treatments

14 : Signature Body Treatments

16 : Clarins Massages

18 : Business Beauty Bar by Chado

20 : Treatments By Chado for Her

21 : Treatments By Chado for Him

22 : Deep Nature Signature Massages

24 : Sport coaching & fitness

26 : Beautiful Hands and Feet.

27 : Hair Removal

28 : My 1st Spa Experience

30 : Spa Attitude

Les Soins Signature Visage.

Les Soins Experts Jeunesse

Chaque Soin est unique : l'esthéticienne adapte sa gestuelle et les produits à vos besoins et vos envies. Au coeur du Soin, un Massage Visage Anti-Âge lifté, remodèle, raffermi et relaxe : une gestuelle inédite de sculpture des formes du visage. Les résultats jeunesse sont visibles immédiatement.

Soin 1h et 1h30

Soin Lift Redensifiant 50+

Redensifier et raviver l'éclat des peaux matures. Pour les peaux affaiblies par les modifications hormonales, priorité densité ! Ce Soin défrisole les traits, resculpte et redéfinit les contours du visage, réduit visiblement les rides, atténue les taches. Votre peau est plus dense, plus rebondie, votre teint plus éclatant, plus lumineux.

Soin Lift Raffermissant 40+

Raffermir et diminuer visiblement les rides. En perte de fermeté ? Ce Soin dynamise les fonctions vitales de la peau pour une triple action jeunesse ciblée sur les rides, la fermeté et l'élasticité. Rides lissées, traits liftés, peau raffermie, vous êtes encore plus rayonnante !

Soin Eclat Lissant 30+

Lisser les premières rides, protéger la peau du stress urbain. Pour les peaux stressées en manque d'éclat : estompe ridules et rides précoces, atténue les marques de fatigue, protège l'épiderme des agressions externes. Les rides sont visiblement lissées, votre peau paraît plus souple, tonique, parée pour résister au trépidant rythme de vie citadin.

Signature Facial Treatments.

The Every Age Experts.

Every Treatment is unique: the Beauty Therapist adapts her movements and the products she uses to your needs and preferences. The Treatment is centered around an Anti-Ageing Facial Massage which lifts, reshapes, firms and relaxes. It includes unique massage techniques that sculpt the contours of the face, giving immediately visible rejuvenating results.

Treatment 1h & 1h30

Lifting Replenisher 50+

Replenish and boost the radiance of mature skin. The priority for skin that has been weakened by hormonal changes is density. This Treatment smoothes the features, resculpts and redefines facial contours and visibly reduces the appearance of wrinkles and dark spots. Your skin is replenished and plumper and your complexion becomes more radiant and luminous.

Power Firmer 40+

Firm and visibly diminish the appearance of wrinkles. Loss of firmness? This Treatment stimulates the skin's vital functions to deliver a triple rejuvenating action targeting wrinkles, firmness and elasticity. Wrinkles are smoothed, the facial features are lifted, the skin is firmer, and you look incredibly radiant!

Radiance Smoother 30+

Smooth away first wrinkles and protect skin from urban stress. For stressed skin that lacks radiance: reduce the appearance of fine lines and premature wrinkles, diminish signs of fatigue and protect the skin against external aggression. Wrinkles are visibly smoothed and your skin appears more supple, toned and ready to resist the hectic pace of city life.

Les Soins Signature Visage.

Les Soins Experts Essentiels

Des formules concentrées en extraits de plantes, des gestes experts, des mains attentives. Clarins prend soin des préoccupations essentielles des femmes. Et crée pour chacune des Soins sur-mesure à l'efficacité optimale, immédiate et durable.

Soin 1h et 1h30

Soin Super Hydratant

Hydratation multi-niveaux et nutrition intense pour les peaux sèches et fragilisées. Les rougeurs sont atténuées, les ridules de déshydratation repulpées, les tiraillements disparaissent. Votre peau retrouve toute sa souplesse, sa douceur et sa vitalité.

Soin Unifiant Perfecteur

Le Soin effet peau neuve des teints irréguliers : contribue à estomper les taches pigmentaires, atténuer les zones d'ombre, raviver la luminosité naturelle de la peau. Votre teint est plus uniforme et lumineux. Vous affichez la plus belle des carnations. La vôtre.

Soin Pureté Eclat Mat

Ce Soin détox contribue à rétablir l'équilibre des peaux mixtes ou grasses. Les impuretés sont éliminées en douceur, les brillances diminuées, les pores resserrés. Votre peau est nette, fraîche et éclatante de santé.

Soin 45 min

Soin Eclat Fraîcheur

Conçu pour les adolescents, ce soin énergise, nettoie en profondeur et hydrate la peau pour un effet bonne mine naturel et instantané.

Signature Facial Treatments.

The Skin Solution Experts.

Formulas with a high concentration of plant extracts, paired with expert techniques and attentive hands. Clarins takes care of women's essential beauty concerns and has created tailor-made Treatments for each one that deliver optimal, immediate and long-lasting benefits.

Treatment 1h & 1h30

Moisture Quencher

Multi-level moisturization and intense nourishment for dry, weakened skin. Redness is reduced, dehydration fine lines are plumped and feelings of tightness disappear. Your skin is once again wonderfully soft and supple and its vitality is restored.

Even Skin Perfector

The Treatment for an uneven complexion, to restore skin that looks like "new": it helps to minimize the appearance of dark spots, brighten darker areas and revive the skin's natural radiance. Your complexion is more even and luminous. You have the most beautiful skin tone. Your own.

Clear Skin Refiner

This detoxifying Treatment helps to restore the balance of combination and oily skin. Impurities are gently removed, shine is reduced and pores are tightened. Your skin is clean, fresh and glowing with health.

Treatment 45 min

All-Round Refresher

Designed for teenagers, this Treatment energizes, moisturizes and softens the skin to create an instant, natural-looking healthy glow.



Les Soins Signature Corps.

Le corps, c'est Clarins. Et depuis toujours. Spécialiste de la minceur et de la fermeté, Clarins est l'expert des soins du corps. A chaque problème, une solution Clarins. A chaque préoccupation, sa réponse beauté.

Soin 1h

Mission Fermeté

Cure de jeunesse pour la peau

Ce soin corps agit à la fois sur la densité et l'élasticité de la peau, les deux facteurs du vieillissement cutané. Raffermissant, il redonne au corps sa tonicité, à la peau sa souplesse et son aspect lisse.

Expert Minceur

Sculpte votre silhouette

Les actions drainantes et raffermissantes du Soin vous aident à atteindre une silhouette redessinée où vous le souhaitez. Les zones de cellulite incrustées et naissantes sont visiblement réduites, votre peau se sent Ô combien confortable et lisse. Sa capacité à redéfinir la silhouette est prouvée. Vous ne vous serez jamais sentie aussi bien !

Gommage Tonic Sucré-Salé

Ce gommage exotique est un cocktail de sels marins, d'huiles essentielles aromatiques tonifiantes et énergisantes. Il dynamise harmonieusement l'esprit.

Soin 1h et 1h45

Neuf Mois en Beauté

L'indispensable des futures mamans.

Pour préparer son corps et sa peau à vivre en beauté l'attente de son bébé. Soin cocooning qui décontracte les tensions, allège les jambes, améliore l'élasticité de la peau et aide à prévenir les marques de grossesse tant redoutées.

Signature Body Treatments.

Clarins is the body expert. And always has been. Clarins, the body contouring and firming specialist, is also the Body Treatment expert. For every problem, Clarins has a solution. For every beauty concern, Clarins has an answer.

Treatment 1h

The Firming Age Corrector

A youth boost for your skin

The body treatment works on both the density and tone of the skin, which are the two factors involved in skin smooth and supple.

Contour Shaper

Sculpt your figure

This treatment's draining and firming benefits help you refine the contours of your body wherever you feel you need it most. Stubborn and newly forming areas of cellulite are visibly minimized, leaving your skin incredibly soft and smooth. Its sculpting ability is proven. You've never felt better!

Fruit & Salt Scrub

This exotic scrub is a blend of sea salt and aromatic invigorating and revitalizing plant essential oils. It gently energizes the mind.

Treatment 1h & 1h45

Beautiful Mother-to-Be

A 'must' treatment throughout pregnancy.

This ultra-pampering treatment gently prepares your body and your skin to undergo the changes that pregnancy brings. You'll experience a feeling of complete relaxation while targeted massage movements help promote lighter-feeling legs and improved skin elasticity. This specialized treatment also helps avoid the marks of pregnancy that women often dread.



Les Massages Clarins.

Les massages Clarins, ce sont des gestuelles minutieuses, effectuées par des mains expertes. C'est aussi l'efficacité de produits de soins exclusifs qui utilisent les exceptionnels pouvoirs aromatiques et phytothérapeutiques des huiles essentielles. Une expérience inoubliable qui ravit tous les sens.

Soin 45 min

Pieds Relaxés

Le gommage Tonic apporte douceur et fraîcheur infini tandis que le massage apaise les tensions liées au stress ou la fatigue tout en réactivant la circulation pour des jambes légères.

Soin 1h

Soft and Sweet

Gommage & massage bien-être. Le Soin 2 en 1 idéal pour une peau douce et un corps détendu.

Soin 1h30

Le Soin Signature : L'Art du Toucher

Un menu rééquilibrant complet pour le visage et le corps composé en 3 temps dédiés à 3 touchers énergétiques. Il relaxe, revitalise et régénère de la tête aux pieds. Détente, mobilisation des énergies, puis bien-être total, l'esthéticienne enchaîne trois temps de modelages ciblés: le toucher équilibrant, le toucher stimulant, le toucher enveloppant.

Clarins Massages.

Clarins massages involve highly precise movements carried out by expert hands. This is combined with the effective action of exclusive skin care products which use the exceptional aromatic and phytotherapeutic powers of essential oils. For an unforgettable experience that brings pleasure to all the senses.

Treatment 45 min

Relaxed Feet

The Tonic polisher leaves skin smooth and provides long lasting freshness while the massage realises tension linked to tiredness and stress, whilst boosting circulation for light legs.

Treatment 1h

Soft and Sweet

The combination of a Scrub and Well-Being Massage. The ideal two-in-one treatment for soft skin and a relaxed body.

Treatment 1h30

The Treatment Signature : The Art of Touch

A complete rebalancing programme for the face and body composed of three steps devoted to the three energizing touches. It relaxes, revitalizes and regenerates from head to foot. Relaxation, release of energies, then total well-being... the Beauty Therapist carries out in three steps, three targeted massages: the balancing touch, the stimulating touch and the enveloping touch.



Business Beauty Bar by Chado.

Le Business Beauty Bar, le nouveau concept du spa de l'Intercontinental de Genève.

Entre deux réunions, avant ou après une journée de travail, les praticiennes du spa sauront vous prendre en main et vous chouchouter pour un soin de 20 minutes. Une épilation, une manucure rapide ou encore un soin du sourcil pour sublimer votre regard : rien de mieux qu'un soin express pour briller en réunion d'affaires.

Les soins pour hommes et femmes d'affaires existent, alors profitez-en. Pour un soin du visage ou encore du regard, nos équipes sauront répondre à tous vos besoins et vous apporter en prime des conseils pour vos soins au quotidien.

N'attendez-plus ! Des soins rapides et efficaces pour une journée parfaite.

Business Beauty Bar by Chado.

The Business Beauty Bar, Geneva Intercontinental's new spa concept.

Between two meetings, before or after a day's work, treat yourself to an express treatment lasting of 20 minutes, relax and let yourself be pampered by our expert spa practitioners. A hair removal session, a quick manicure or an eyebrow treatment to enhance your eyes: nothing beats an express treatment to shine in a business meeting.

Don't miss out on our tailored face and eye care treatments for business men and women. Our teams will ensure all your needs are met and are available to offer advice regarding your daily skincare routine.

Wait no longer! Fast and efficient treatments for a perfect day.

Soins By Chado pour elle.

Soin 20 min

L'Arche Parfaite

Une restructuration professionnelles pour une courbe parfaite adaptée à la morphologie du visage.

Remise en Beauté Naturelle by Chado

Un maquillage sur-mesure pour sublimer votre beauté, votre regard et vos atouts naturels.

Signature Chado

Véritable spa du sourcil qui purifie, hydrate et soigne les sourcils pour sublimer le regard. Ce soin augmente naturellement la densité des sourcils et des cils. Pour un regard apaisé, ouvert et visiblement rajeuni.

Soin de l'Ame

En prendre soin touche au plus profond du bien-être. Le rituel Chado élimine les toxine, draine, apaise et hydrate et régénère le sourcil et le regard. Moment de relaxation intense.

Treatments By Chado for her.

Treatment 20 min

The perfect arch

A professional restructuring for a perfect eyebrow shape adapted to the face's morphology

Natural beauty enhancement by Chado

A made-to-measure makeup to sublimate your beauty, your look and your natural assets.

Signature Chado

A real eyebrow spa that purifies, moisturizes and treats eyebrows to enhance the look. This care naturally increases the eyebrows and eyelashes density. For a calm, open and visibly rejuvenated look.

The Soul Care

Taking care of your soul touches the depths of well-being. The Chado ritual eliminates toxins, drains, soothes, moisturizes and regenerates eyebrows and eyes. An intense relaxation moment.

Soins By Chado pour lui.

Soin 20 min

Soin Oxygène Pur (sourcils, cils et barbe)

Oxygénation complète des sourcils, cils et barbe grâce à un masque à l'argile qui purifie et absorbe les impuretés avant d'apporter un soin à base d'eau thermale et de yuzu pour une action détoxifiante.

Restructuration du Regard (Sourcils)

Parce que les sourcils sont l'équilibre du visage, libérez vos expressions grâce à une ligne de sourcils parfaite.

Hydratation Profonde (Barbe)

Application d'un masque à l'argile noire pour une action détoxifiante. Pose d'une serviette chaude afin d'assouplir les poils, suivi d'un massage à base d'huile de ricin qui permet de sculpter, fortifier et nourrir les poils.

Boost Anti-Fatigue (Regard)

Application d'une eau micellaire renforcée par un masque à l'argile sur les sourcils qui absorbe les toxines. L'actions purifiante est suivie d'un massage drainant du contour des yeux à base de vitamine E pour un regard tonifié.

Treatments By Chado for him.

Treatment 20 min

Pure Oxygen Care (eyebrows, eyelashes & beard)

Complete oxygenation of eyebrows, eyelashes and beards, thanks to a clay mask that purifies and absorbs impurities before providing a treatment based on thermal water and yuzu for a detoxifying action.

Eyes Restructuring (eyebrows)

Because the eyebrows are the balance of the face, release your expressions through a perfect eyebrow line.

Deep hydration (beard)

Application of a black clay mask for a detoxifying action before a hot towel to soften the hair. Massage with castor oil that sculpts, strengthens and nourishes the hair.

Anti-fatigue Boost (look)

Application of a micellar water reinforced by a clay mask on the eyebrows that absorbs toxins. The purifying action is followed by a draining eye contour massage based on Vitamin E for a toned look.



Massages Signature Deep Nature.

Soin 20 min

Massage zone spécifique.

Soin ciblé sur une zone sur-mesure, au choix.

Soin 45 min - 1h - 1h15

Massage « l'Oxygène »

Un massage sportif alliant des manœuvres énergisantes, tonifiantes et drainantes.

Massage « l'Étoile »

La nature de vos émotions pour libérer les tensions. Concentré sur les mains et/ou les pieds, sur le visage et la tête pour un vrai lifting naturel, ce mélange de manœuvres harmonieuses accompagnera votre esprit dans les étoiles.

Rituel relaxant inspiration Polynésienne

Composé de techniques occidentales drainantes, asiatiques énergisantes et polynésiennes décontracturantes.

Massage aux Pierres Chaudes

Un massage qui combine huiles essentielles et pierres chaudes. Ce massage permet une relaxation intense ainsi qu'une détente musculaire et mentale totale.

Massage « Originelle »

Inspiré du massage californien, l'Originelle est LE massage relaxant par excellence ! Créé pour vous offrir une profonde relaxation physique et psychique, ses mouvements délicats et enveloppants sont une promesse de détente absolue.

Signature Deep Nature : Massage « Immersion »

L'Immersion est un massage relaxant conçu pour vous transporter dans un univers de sérénité pour déclencher un véritable lâcher-prise, un break dans votre rythme quotidien. Ce massage profond et relaxant apaisera votre corps et votre esprit. (Soin en 1h et 1h15 exclusivement).

Deep Nature Signature Massages.

Treatment 20 min

Targeted massage.

Your choice of a targeted treatment.

Treatments 45 min - 1h - 1h15

«Oxygen» massage

A sports massage combining energising, tonifying and draining manoeuvres.

«Star» massage

The nature of your emotions to release tension. Focused on the hands and/or feet, the face and the head for a true natural boost, this harmonious blend of manoeuvres will lift your mind into the stars.

Polynesian relaxing ritual

Combining relaxing Polynesian massage techniques with Western draining and Asian energising techniques.

Hot Stone Massage

A massage that combines essential oils and hot stones to promote intense relaxation, as well as helping both the muscles and the mind to relax.

«Original» Massage

Inspired by Californian massage, Originelle is THE ultimate relaxing massage! Created to offer you a deep physical and psychic relaxation, its delicate and enveloping movements are a promise of absolute relaxation.

Deep Nature Signature: «Immersion» Massage

Our Immersion massage is elaborated to allow you to truly let go and enjoy a real break in your daily routine. This deep and relaxing massage will soothe your body and mind. (Treatment 1h & 1h15 exclusive).



Sport et Coaching.

Le Spa by Clarins offre un cadre où luxe et précision riment avec remise en forme optimale.

Avec notre coach sportif, vous serez accompagné individuellement pour atteindre vos objectifs : perte de poids, tonification et renforcement musculaire, assouplissements, performance ou remise en forme, nous trouverons le coaching le plus adapté à vos besoins.

Nous concevons pour vous un bilan personnalisé avec des solutions efficaces, attrayantes et sécurisées. En salle, nous mettrons en place tout votre programme grâce à nos équipements sportifs.

Une séance d'1h CHF130

Le tarif peut être modulable en fonction du nombre de séances.

Exclusivement réservé aux clients de l'hôtel.
Renseignements et réservation au spa directement pour une prise en charge sur-mesure.

Sport coaching & fitness.

The Spa by Clarins offers a setting where luxury and precision rhyme with optimal shape.

With our coach, you will be monitored individually to reach your goals: weight loss, toning, strength training, flexibility, performance or fitness, we will provide the most suited coaching program.

We design for you a personalized assessment with effective, attractive and secure solutions. At the gym, we will set up your whole program with our sports equipment.

Session of 1h CHF130

Price can be adjusted according to the number of sessions.

Exclusively reserved for hotel guests.
Information and bookings available directly by the spa for a custom-tailored service.

La Beauté des Mains et des Pieds.

Pour elle

Le soin des mains	CHF 130	The hands treatment	CHF 130
Le soin des pieds	CHF 130	The feets treatment	CHF 130
Supplément de gel color	CHF 30	Gel Color extra charge	CHF 30
La pose de vernis	CHF 60	Nail polish Application	CHF 60
La pose de vernis semi-permanent	CHF 90	Application of semi-permanent nail polish	CHF 90
La dépose de vernis semi-permanent	CHF 30	Nail polish semi-permanent removing	CHF 30

Pour Lui

Le soin des mains	CHF 95	The hands treatment	CHF 95
Le soin des pieds	CHF 95	The feets treatment	CHF 95

Beautiful Hands and Feet.

For Her

The hands treatment	CHF 130
The feets treatment	CHF 130
Gel Color extra charge	CHF 30
Nail polish Application	CHF 60
Application of semi-permanent nail polish	CHF 90
Nail polish semi-permanent removing	CHF 30

For Him

The hands treatment	CHF 95
The feets treatment	CHF 95

Les Epilations.

Pour Elle

Sourcils	CHF 30	Eyebrows	CHF 30
Aisselles	CHF 45	Underarms	CHF 45
Bikini	CHF 55	Classic bikini	CHF 55
Bikini brésilien ou intégral	CHF 85	Brazilian or complete bikini	CHF 85
Demi-jambes	CHF 70	Half legs	CHF 70
Jambes complètes	CHF 95	Complete legs	CHF 95
Avant-Bras	CHF 55	Half arms	CHF 55
Lèvres ou menton	CHF 20	Lip or chin	CHF 20
Visage	CHF 55	Face	CHF 55
Forfait demi-jambes/bikini/aisselles	CHF 115	Half legs/classic bikini/underarms	CHF 115
Forfait jambes/bikini/aisselles	CHF 135	Legs/classic bikini/underarms	CHF 135
Supplément bikini brésilien ou intégral dans forfait	+CHF 25	Extra brazilian or complete bikini package	+CHF 25

Pour Lui

Dos ou torse	CHF 85	Back or Chest	CHF 85
Aisselles	CHF 45	Underarms	CHF 45
Nez ou oreilles	CHF 20	Nose or ears	CHF 20
Jambes complètes	CHF 95	Complete legs	CHF 95

Hair Removal.

For Her

Eyebrows	CHF 30
Underarms	CHF 45
Classic bikini	CHF 55
Brazilian or complete bikini	CHF 85
Half legs	CHF 70
Complete legs	CHF 95
Half arms	CHF 55
Lip or chin	CHF 20
Face	CHF 55
Half legs/classic bikini/underarms	CHF 115
Legs/classic bikini/underarms	CHF 135
Extra brazilian or complete bikini package	+CHF 25

For Him

Back or Chest	CHF 85
Underarms	CHF 45
Nose or ears	CHF 20
Complete legs	CHF 95

Mon Premier Spa®

DE 6 À 14 ANS

Soins 20 min

Tandem Parent/Enfant

Faites découvrir l'univers du massage à votre enfant et partagez un moment en cabine duo pour un réel instant de complicité.

Jolie Frimousse

Autour d'un soin visage ludique et gourmand, c'est aussi l'apprentissage des premiers gestes quotidiens. Pour une frimousse toute douce!

Mon Premier Massage

Un massage adapté aux spécificités de l'enfance avec une huile respectueuse de la peau et sans allergène. Délicatement parfumée et appliquée tiède, elle sera complice de ses premiers moments de sérénité. Ce massage dos, nuque, bras et visage transporte votre enfant dans une bulle de bien-être.

Mains « Demoiselle Chic »

Pour être coquette jusqu'au bout des ongles! Ce soin complet des mains est composé d'un limage, ainsi que d'une hydratation pour nourrir et réparer la peau. Et cerise sur le gâteau, une pose de vernis à l'eau tout doux pour ses ongles, magique il disparaît à l'eau tiède.

My First Spa Experience

FROM 6 TO 14 YEARS OLD

Soins 20 min

Child/Parent session

Allow your child to discover the world of massage and share a moment in a double cabin for a true moment of complicity.

Pretty Little Face

As well as a delicious and playful facial treatment, this also involves learning about a good facial daily routine. Perfect for a sweet little face!

My First Massage

A massage specifically tailored for children using warm, delicately scented and skin-friendly oil, to allow your child to experience his or her first serenity moments. This back, arm and facial massage will transport your child into a well-being bubble.

“Girly Chic” Hands

Get cute up till the end of your fingertips! This manicure consists in filing and moisturising to nourish and repair the skin. And the icing on the cake, a light coat of water based nail polish, which disappears like magic with warm water.



Spa Attitude.

Comment préparer mon rendez-vous Skin Spa ?

A quelle heure dois-je me présenter pour mon soin ?

Merci d'arriver au moins 10 minutes à l'avance avant votre soin. Cela vous permettra de vous détendre et de profiter pleinement de votre soin. Lors de votre première visite, nous vous proposerons de remplir un questionnaire beauté afin de répondre au mieux à vos préoccupations et attentes beauté.

Dois-je porter une tenue particulière pour mon soin ?

Rassurez vous ! Votre esthéticienne vous remettra tout le nécessaire pour profiter agréablement de votre soin.

Si je suis en retard ?

Par respect pour le client suivant, nous vous proposerons le meilleur soin adapté à cette situation.

J'ai une allergie/ contre-indications médicales. Puis je faire un soin Clarins ?

Nous vous recommandons de mentionner tout phénomène allergique ou contre-indication médicale au moment de la prise de votre rendez vous. Nous vous conseillerons le soin le mieux adapté à vos besoins.

Un soin Clarins est il contre-indiqué durant la grossesse ?

Nous vous recommandons d'attendre un minimum de 12 semaines de grossesse avant de prendre rendez vous. Nous vous proposerons alors un soin spécifique développé pour les futures mamans. Vous pourrez renouveler le soin autant de fois que vous en sentirez le besoin.

Est-ce que je peux venir avec mes enfants durant le rendez-vous ?

Pour des raisons de sécurité, nous ne pourrions prendre en charge vos enfants et créer une parenthèse de bien-être pour un instant rien qu'à vous !

Est-ce que je peux annuler mon rendez-vous ?

En cas d'annulation, merci de nous contacter 24 heures à l'avance minimum. Sans respect de ce délai, nous serions dans l'obligation de facturer votre soin.

Les soins Clarins sont-ils entièrement manuels ?

Les soins Clarins sont des soins 100% manuels et sur mesure, respectant chaque type de peau et chaque préoccupation beauté.

Si j'achète un abonnement est-il possible de le partager avec une amie ?

Les abonnements sont nominatifs, il n'est donc pas possible de partager votre abonnement avec une tierce personne.

Que faire en cas d'empêchement?

En cas d'empêchement, veuillez nous avertir 24 heures à l'avance, sinon nous serions dans l'obligation de facturer 100% de la prestation.

Spa Attitude.

How to prepare for my Skin Spa time?

Should I arrive before or on time for my treatment?

Please arrive at least 10 minutes before your appointment because this gives you time to unwind and get more out of the early stages of your treatment and also allows us to review your current treatment needs.

What will I be wearing during the treatment?

For most treatments, you will be asked to remove some items of clothing and for body treatments we provide you with disposable underwear in generous sizes. Your comfort is our number one priority and enveloping fluffy white towels preserve your modesty at all times.

If I am late?

Should you arrive late, we may have to shorten your treatment duration in order to keep our other appointments to schedule.

I have a medical condition/allergy; can I still have a Clarins treatment?

It is always advisable to mention any medical conditions or allergies when making an appointment so that we can guide you on the best treatment option to book.

Can I have Clarins treatments during pregnancy?

We advise you to wait until you have completed the first 12 weeks of your pregnancy before booking treatments. At that point we recommend the Clarins Pampering Beauty Treatments developed especially for mothers-to-be. Then, it is very much down to your personal comfort as to how long into your pregnancy you continue to have treatments.

Can I bring my baby/small child with me to my appointment?

Unfortunately, for health and safety reasons we are unable to allow this. So think of your local Clarins Skin Spa as your personal beauty space, a peaceful place for a little "me time".

What is the Clarins Cancellation Policy?

We require 24 hours' notice to cancel or change an appointment. Otherwise, you will lose your booking fee.

Are Clarins treatments always carried out by hand?

Clarins treatments are carried out 100% by hand and are made to measure, respecting each skin type and every beauty concern.

If I buy a subscription is it possible to share it with a friend?

Subscriptions are name-specific and it is therefore not possible to share your subscription with a third party.

What to do in case of impediment?

Should you be unable to keep your appointment please inform us 24 hours in advance, otherwise we will be obliged to charge you 100% of the cost of the treatment.

Horaires :

Du Lundi au Vendredi 10h - 20h
Samedi-Dimanche 9h - 18h

Adresse :

7-9 chemin du petit Saconnex
CH 1209 Genève Suisse
2^{ème} étage

Réservation au :

+41 (0)22 740 46 27
Depuis la chambre 37 12
clarinsintergva@deepnaturespa.ch
Possibilité de réserver en ligne
www.deepnature.fr

Opening Hours:

Monday to Friday 10 am - 8 pm
Saturday-Sunday 9 am - 6 pm

Address:

7-9 chemin du petit Saconnex
CH 1209 Genève Suisse
2nd floor

Booking at:

+41 (0)22 740 46 27
From your room 37 12
clarinsintergva@deepnaturespa.ch
Possibility to book online
www.deepnature.fr

CLARINS

www.clarins.ch



INTERCONTINENTAL
GENÈVE

DEEP
NATURE
SPA

www.deepnature.fr